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Gmina Zaniemyśl 

RO.0012.1.7.2024 

 

Protokół (projekt) 

 

VII wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Zaniemyśl w dniu 18 listopada 2024 

Miejsce posiedzenia: sala Gminnego Ośrodka Kultury w Zaniemyślu ul. Sienkiewicza 3 

Obrady rozpoczęto 18 listopada 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 19:42 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Marcin Brylewski 

2. Paweł  Jagodziński 

3. Filip Kalisz 

4. Katarzyna  Konieczna 

5. Kacper Łaniak 

6. Michał  Maliński 

7. Mateusz Manikowski 

8. Michał Marciniak 

9. Przemysław Nowak 

10. Ewelina Sikorska 

11. Ewelina Siudzińska 

12. Katarzyna Szymczak-Kozak 

13. Piotr Walkowiak 

14. Arleta Wizła 

 Nieobecny: 

1. Krzysztof Stróżyk 

Lista obecności  stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Zaniemyśl Grzegorz Grala, Sekretarz Gminy 

Zaniemyśl Mateusz Waligóra, Radca Prawny Anna Ratajczyk-Gibowska, Małgorzata Fertała, 

Radny Rady Powiatu Średzkiego Krzysztof Urbas, Radny Rady Powiatu Średzkiego Dariusz 

Tomaszewski,  Skarbnik Gminy Zaniemyśl Agnieszka Scheffler, Kierownik Referatu Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa Marcin Kropiński, Kierownik Referatu Organizacyjnego Barbara 

Madajczak, Referat Finansowy - Anna Skotarczak,  



 

2 
 

 

1. Otwarcie. 

Przewodnicząca Obrad Wspólnego Posiedzenia Komisji Rady Gminy Zaniemyśl Katarzyna 

Szymczak-Kozak  

Powitała wszystkich zgromadzonych na sali obrad i przedstawiła porządek obrad.  

 

2. Omówienie i opiniowanie projektów uchwał. 

Projekty uchwał są załącznikami do protokołu. 

 1) w sprawie ustalenia Statutu Gminy Zaniemyśl 

Wnioskodawca: Wójt - Grzegorz Grala 

Referuje: Sekretarz Gminy - Mateusz Waligóra 

Opiniują: Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Budżetowo-Gospodarcza 

Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  

w Zaniemyślu, Komisja Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Zaniemyśl, Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miejskiej w Zaniemyślu 

Radna Ewelina Siudzińska zwróciła uwagę, że materiały na posiedzenie komisji późno trafiły do 

Radnych. 

Sekretarz Gminy Mateusz Waligóra wyjaśnił, że Radni mogą mieć takie odczucie, wynika to z 

tego, że jest to okres szczególny wynikający z napiętego terminarza i ilości zadań w związku z 

prawami miejskimi. Propozycja o wysyłaniu materiałów w terminie siedem dni przed komisja 

może powodować, ze nie wszystkie projekty uchwał będą wtedy gotowe, a niektóre nie będą 

mogły czekać miesiąc do kolejnej sesji i będzie się to wiązało ze zwoływaniem sesji 

nadzwyczajnych.    

Radny Mateusz Manikowski dodał, że mogłyby być odstępstwa od tych terminów wyjątkowych 

sytuacjach. 

Radna Ewelina Sikorska dopytywała o nazewnictwo instytucji, czy na przykład Ośrodek Pomocy 

Społecznej nie musi zmienić nazwy na Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej? 

Radca Prawny Anna Ratajczyk-Gibowska potwierdziła, że nie ma konieczności zmiany 

nazewnictwa, jednostki nie będą miały zmiany nazw. Ustosunkowała się też do propozycji 

przesyłania materiałów przed sesją w terminie 14 dni czego konsekwencją byłoby przedstawianie 

gotowych projektów uchwał w terminie 14 dni po sesji co jest bardzo krótkim terminem. 

Podkreśliła także, że można składać poprawki do projektu uchwały do momentu głosowania. 
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Radna Ewelina Siudzińska zapytała z czego wynika, że poprawki do projektów uchwał są 

wnoszone na piśmie? 

Radca Prawny Anna Ratajczyk-Gibowska odpowiedziała, że najczytelniejsza sytuacja jest wtedy, 

kiedy poprawka jest składa na piśmie, dlatego, że musi być zmiana konkretni sformułowana, ale 

jeżeli nie zostanie poprawka wniesiona na piśmie oczywiście też zostanie poddana głosowaniu, 

chodzi o to, żeby zmiana treści dokładnie wybrzmiała.   

Przewodniczący Rady Gminy Michał  Maliński porównywał zapisy w obowiązującym Statucie  

z projektem.  

Radca Prawny Anna Ratajczyk-Gibowska i Sekretarz Gminy Mateusz Waligóra na bieżąco 

wyjaśniali wątpliwości M. Malińskiego, w tym między innymi zapisy dotyczące obowiązku 

uczestniczenia sołtysów w sesji. 

Radny Piotr Walkowiak dodał, że zgodnie z jego wiedzą w Środzie nie ma obowiązku 

uczestnictwa sołtysów w sesji. 

Radny Mateusz Manikowski stwierdził, że jest konieczność przeorganizowania pracy Urzędu  

w celu przyspieszenia przedstawiania projektów uchwał.  

Radca Prawny Anna Ratajczyk-Gibowska projekty uchwał często są opiniowanie, uzgadniane, 

zasięgane są opinie wielu referatów i na te procesy przekładają się terminy ich przygotowania. 

Przewodnicząca Obrad Wspólnego Posiedzenia Komisji Rady Gminy Zaniemyśl Katarzyna 

Szymczak-Kozak  

Podkreśliła, że plan komisji jest bardzo obszerny. Wypowiedział się w imieniu Rady, że jeżeli 

będzie jakiś bardzo obszerny projekt uchwały to chciałaby, aby uprzedzić o tym Radnych, żeby 

przez weekend zarezerwowali sobie czas na zapoznanie się z dokumentami.  

 

Głosowano w sprawie: 

opinia dotycząca projektu: uchwały w sprawie ustalenia Statutu Gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Filip Kalisz, Katarzyna  Konieczna, Mateusz Manikowski, Przemysław Nowak, Ewelina Sikorska, 

Katarzyna Szymczak-Kozak, Piotr Walkowiak, Arleta Wizła 

PRZECIW (2) 

Michał  Maliński, Ewelina Siudzińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
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Marcin Brylewski, Kacper Łaniak, Michał Marciniak 

NIEOBECNI (2) 

Paweł  Jagodziński, Krzysztof Stróżyk 

  

 2) w sprawie zmiany nazewnictwa organów Gminy Zaniemyśl 

Wnioskodawca: Wójt - Grzegorz Grala 

Referuje: Sekretarz Gminy - Mateusz Waligóra 

Opiniują: Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Budżetowo-Gospodarcza 

Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  

w Zaniemyślu, Komisja Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Zaniemyśl, Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miejskiej w Zaniemyślu 

Nie zgłoszono uwag do treści projektu uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

opinia dotycząca projektu: uchwały w sprawie zmiany nazewnictwa organów Gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Filip Kalisz, Katarzyna  Konieczna, Kacper Łaniak, Michał  Maliński, Mateusz Manikowski, Michał 

Marciniak, Przemysław Nowak, Ewelina Sikorska, Ewelina Siudzińska, Katarzyna Szymczak-Kozak, 

Piotr Walkowiak, Arleta Wizła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Brylewski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł  Jagodziński, Krzysztof Stróżyk 

  3) w sprawie zniesienia Sołectwa Zaniemyśl 

Wnioskodawca: Wójt - Grzegorz Grala 

Referuje: Sekretarz Gminy - Mateusz Waligóra 
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Opiniują: Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Budżetowo-Gospodarcza 

Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  

w Zaniemyślu, Komisja Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Zaniemyśl, Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miejskiej w Zaniemyślu 

Małgorzata Fertała wskazała na uzasadnienie zawarte w projekcie uchwały, gdzie nie zgodziła się 

z zapisami, że w ramach konsultacji społecznych dotyczących praw miejskich, to mieszkańcy 

okolicznych miejscowości opowiedzieli się za zmianą statusu Zaniemyśla na miasto, a sami 

mieszkańcy Zaniemyśla byli w większości przeciwni. Natomiast konsultacje społeczne dotyczyły 

samego sołectwa, a nie Gminy Zaniemyśl. Należało w czasie komutacji rozszerzyć pytania o to, 

czy mieszkańcy zgadzają się na zniesienie sołectwa. Podkreśliła, także rozumie iż dziś zniesienie 

tego sołectwa jest naturalną konsekwencją przejścia Zaniemyśla na miasto. 

Sekretarz Gminy Mateusz Waligóra uzupełnił, że kiedy po przejściu Zaniemyśla na status miejski 

pytanie o sołectwo jest bezcelowe.  

Małgorzata Fertała zapytała także o ilość pieniędzy zabudżetowanych na 2025 rok zabezpieczono 

dla mieszkańców Zaniemyśla w zamian za Fundusz Sołecki?  

Przewodniczący Rady Gminy Zaniemyśl Michał Maliński poinformował, że zgodnie z ustaleniami 

zawartymi na zebraniu sołeckim, w budżecie na 2025 rok powinny zostać zabezpieczone środki  

w wysokości 54.000,00 zł.  

Wójt Grzegorz Grala potwierdził, że są te środki zabezpieczone w budżecie na 2025 rok. 

Dopytywany przez Małgorzatę Fertałę czy na kolejne lata także będą takie środki zaplanowane 

jeszcze nie potrafił odpowiedzieć powołując się na decyzje Radnych co do sposobu planowania  

w następnych latach.  

Głosowano w sprawie: 

opinia dotycząca projektu: uchwały w sprawie zniesienia Sołectwa Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marcin Brylewski, Filip Kalisz, Katarzyna  Konieczna, Kacper Łaniak, Michał  Maliński, Michał 

Marciniak, Przemysław Nowak, Ewelina Sikorska, Katarzyna Szymczak-Kozak, Piotr Walkowiak, 

Arleta Wizła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
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Mateusz Manikowski, Ewelina Siudzińska 

NIEOBECNI (2) 

Paweł  Jagodziński, Krzysztof Stróżyk 

  4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części terenów położonych w obrębach geodezyjnych Łękno oraz 

Zaniemyśl, na południe od drogi wojewódzkiej nr 432, gmina Zaniemyśl. 

Wnioskodawca: Wójt - Grzegorz Grala 

Referuje: Sekretarz Gminy - Mateusz Waligóra 

Opiniują: Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Budżetowo-Gospodarcza 

Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  

w Zaniemyślu, Komisja Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Zaniemyśl, Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miejskiej w Zaniemyślu 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Katarzyna Szymczak-Kozak dopytała, czy sama zgoda 

na sporządzenie planu zagospodarowania przestrzennego nie oznacza zgody na przeprowadzenie 

konkretnych inwestycji? 

Sekretarz Gminy Mateusz Waligóra uzupełnił, że taki plan wskazuje tylko kierunki do pełnienia 

określonych funkcji. W jego ocenie ten obszar predysponowany jest do rozwoju terenów 

przemysłowych. Jakąś ofertę na rozwój dla terenów przemysłowych trzeba będzie przygotować. 

Oczywiście może to być w innym miejscu. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Katarzyna Szymczak-Kozak zadała pytanie, że jeżeli,  

z jakiś przyczyn nie będziemy chcieli tej inwestycji to czy będzie możliwość jej zablokowania? 

Sekretarz Gminy Mateusz Waligóra uzupełnił, że samo opracowanie miejscowego planu 

zagospodarowania nie oznacza, że ta inwestycja tam powstanie. Jest wiele etapów 

procedowania takiej inwestycji. Musi zostać wydana decyzja środowiskowa, w której bierze się 

pod uwagę wszystkie zgłoszenia. Musi tez zostać wydane pozwolenie na budowę. Samo podjęcie 

uchwały w proponowanym kształcie nie oznacza, że tak będzie. Naszym zamysłem jako gminy, 

jest przygotowanie terenów inwestycyjnych. Czy to będzie ten inwestor czy inny ocenimy.  

Radna Ewelina Siudzińska zapytała, czy chodzi o ten teren, którego właściciel chciałby tam coś 

umieścić? 

Sekretarz Gminy Mateusz Waligóra stwierdził, że między innymi, ale plan ująłby też przylegające, 

inne działki. Tak, żeby utworzyć jednolity kompleks. 

Radca Prawny Anna Ratajczyk-Gibowska uściśliła, że Rada nigdy nie wyraża zgody na konkretną 

inwestycję. Jest to proces wieloetapowy przechodzący przez wiele organów. W kompetencji 

Rady jest tylko uchwalenie planu, ale to nie jest zgoda na konkretną inwestycję. To jest tylko 

przeznaczenie nieruchomości. 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Katarzyna Szymczak-Kozak wyraziła obawę, że po 

podjęciu decyzji o opracowaniu planu zagospodarowania miejscowego Rada będzie miała 

związane ręce.  

Sekretarz Gminy Mateusz Waligóra odpowiedział, że Rada nie będzie miała związanych rąk. To 

Rada będzie decydowała o przyjęciu planów. 

Małgorzata Fertała nie rozumie, dlaczego wywołuje się takie plany miejscowe w obliczu kiedy już 

na przełomie roku powinny być uchwalony planu ogólne gminy. Jest tu pewna niespójność, 

Sekretarz mówił o tym, że na terenach zalesionych nie powinny powstawać tereny usługowo 

przemysłowe. Pod koniec ubiegłego roku był uchwalany plan strategiczny rozwoju gminy i tam 

wskazano przeznaczenie terenów. Największą lesistość ma gminy w terenie położonym na 

północ od Jezior, czyli Zwola i Polesie. Miała tam powstać strefa zalesiona dla terenów 

wypoczynkowych gminy Zaniemyśl. Natomiast w kierunku północnym gminy miały powstać 

tereny usługowo przemysłowe, zgodnie z planami projektowanej S11 i linii szybkich kolei oraz 

ronda. Czy my mamy wpuścić na teren gminy każdą działalność przemysłową?  Nie jest też 

prawdą, że Wójt jest inicjatorem wywołania tego projektu uchwały bo Wójt nie ma tu żadnego 

interesu gdyż nie jest to teren będący własnością gminy, to jest prywatny właściciel. To jest 

robione dla kogoś za pieniądze gminy. Odniosła się też do spotkania z potencjalnym inwestorem. 

M. Fertała mówiła o przedstawionych planach, które według niej są odrealnione. Natomiast 

możliwość etapowania inwestycji pozwoliłaby na wybudowanie istotnych dla inwestorów 

obiektów, pozostałe pozostawiając bez ich realizacji. W ocenie M Fertały ten projekt uchwały jest 

nieporozumieniem na dzień dzisiejszy. 

Radny Przemysław Nowak wspomniał o obawach mieszkańców Lucin związanych z budową 

olbrzymiej hali i suszarni. Mówił też o rozbudowie oczyszczalni ścieków w Jeziorach. Rozważane 

są obawy mieszkańców jednego rejonu, a przecież w pozostałych lokalizacjach też są mieszkańcy. 

Sekretarz Gminy Mateusz Waligóra udzielił odpowiedzi o obowiązujących procedurach i planie 

miejscowym. Na pewno będą musiały być zachowane normy ograniczające uciążliwość.   

Wójt Grzegorz Grala dodał, że żadna lokalizacja nie jest dobra. Natomiast Zaniemyśl potrzebuje 

podatków od przemysłu. 

Radny Marcin Brylewski uzupełnił, że odpady rolnicze są regularnie transportowane na terenie 

Gminy Zaniemyśl i nie zdajemy sobie sprawy z ilości tych transportów. Nie martwiłby się także o 

kilka drzew bo Gmina Zaniemyśl jest bardzo zalesiona. Polesie to jest strzał w dziesiątkę. Jako 

Rada chcemy być zapamiętani, a nie pięć lat przesiedzieć. Mieszkańcy Polesia złożyli już pierwsze 

deklaracje do współpracy. Jeżeli my tego dzisiaj nie przegłosujmy to naprawdę zawiążemy sobie 

ręce.  

Małgorzata Fertała odniosła się do wypowiedzi M. Brylewskiego, ja nie mówię o odpadach 

rolniczych i ich przewożeniu, ja mówię konkretnie o pomiocie kurzym. Zawsze na początku 

kadencji trudno jest przyjąć do wiadomości, że z obwodnicą nic nie zrobicie.  
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Przewodniczący Rady Gminy Michał Maliński stwierdził, że czasem warto zmienić strategię dla 

wyższego dobra. Ja uważam, że gdzie, jak nie tam. 

Radna Ewelina Siudzińska poinformowała, że wszyscy, z którymi rozmawiała na temat 

biogazowni na Polesiu, wszyscy byli przeciwni tej inwestycji. Ludzie się obawiają i mają wielki żal 

do Radnych, że społeczność dowiedziała się o wszystkim po fakcie. Stwierdziła, że Radni stracili  

w oczach ludzi i może należałoby to wszystko na spokojnie przemyśleć, dać sobie więcej czasu. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Katarzyna Szymczak-Kozak miała podobne obawy, jak 

Radna Ewelina Siudzińska. 

Radna Ewelina Sikorska dodała, że jeżeli każdemu pozwolimy się wypowiedzieć, to każdy może 

mieć inne zdanie w tej sprawie. Obawy będą zawsze. Podobnie, jak w dzisiejszej dyskusji każdy 

ma swoją opinię i zgodnie z nią będzie głosował. 

Radny Mateusz Manikowski przytoczył ustawę o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 

i związanymi z tym zmianami w odniesieniu do strategii.  

Radca Prawny Anna Ratajczyk-Gibowska wyjaśniła, że w tej chwili obowiązują przepisy 

przejściowe i do 31 grudnia 2025 roku zarówno w opracowaniu planu ogólnego, jak i planu 

miejscowego nie uwzględnia się strategii.  

Radny Mateusz Manikowski stwierdził, że wiele rozmawiał z ludźmi, którzy wyrazili swoją 

dezaprobatę w związku z organizacją spotkania nazywając je tajne/poufne, które nie zostało 

ogłoszone do wiadomości wszystkich mieszkańców.   

Radny Marcin Brylewski weszliśmy w politykę i ludzie mówić będą, bo zawsze mówili. Jest 15 

Radnych i każdy ma prawo zagłosować według siebie, zgodnie ze swoim sumieniem.  

Głosowano w sprawie: 

opinia dotycząca projektu: uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części terenów położonych w obrębach geodezyjnych 

Łękno oraz Zaniemyśl, na południe od drogi wojewódzkiej nr 432, gmina Zaniemyśl. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marcin Brylewski, Filip Kalisz, Katarzyna  Konieczna, Michał  Maliński, Michał Marciniak, 

Przemysław Nowak, Ewelina Sikorska, Piotr Walkowiak, Arleta Wizła 

PRZECIW (3) 

Mateusz Manikowski, Ewelina Siudzińska, Katarzyna Szymczak-Kozak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Kacper Łaniak 

NIEOBECNI (2) 

Paweł  Jagodziński, Krzysztof Stróżyk 

  5) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części terenów położonych w Zaniemyślu, w rejonie drogi wojewódzkiej nr 

432, gmina Zaniemyśl 

Wnioskodawca: Wójt - Grzegorz Grala 

Referuje: Sekretarz Gminy - Mateusz Waligóra 

Opiniują: Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Budżetowo-Gospodarcza 

Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w 

Zaniemyślu, Komisja Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Zaniemyśl, Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Miejskiej w Zaniemyślu 

Przewodniczący Rady Gminy Michał Maliński potwierdził, że mieszkańcom zależy na przyjęciu 

tego projektu uchwały.  

  

Głosowano w sprawie: 

opinia dotycząca: uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części terenów położonych w Zaniemyślu, w rejonie drogi 

wojewódzkiej nr 432, gmina Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Brylewski, Filip Kalisz, Katarzyna  Konieczna, Kacper Łaniak, Michał  Maliński, Mateusz 

Manikowski, Michał Marciniak, Przemysław Nowak, Ewelina Sikorska, Ewelina Siudzińska, 

Katarzyna Szymczak-Kozak, Piotr Walkowiak, Arleta Wizła 

NIEOBECNI (2) 

Paweł  Jagodziński, Krzysztof Stróżyk 

  6) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów zabudowy zagrodowej i obszaru rolniczego, położonych  

w miejscowości Śnieciska, gmina Zaniemyśl 
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Wnioskodawca: Wójt - Grzegorz Grala 

Referuje: Sekretarz Gminy - Mateusz Waligóra 

Opiniują: Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Budżetowo-Gospodarcza 

Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  

w Zaniemyślu, Komisja Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Zaniemyśl, Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miejskiej w Zaniemyślu 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Katarzyna Szymczak-Kozak upewniała się czy 

głosowana zmiana wpłynie tylko na możliwość wybudowania studni czy będzie miała wpływ na 

coś jeszcze? 

Sekretarz Gminy Mateusz Waligóra wyjaśnił, że zgodnie z założeniami każde gospodarstwo może 

rozwinąć produkcję żywca do 240 DJP. 

Radny Rady Powiatu w Środzie Wlkp. Krzysztof Urbas zaznaczył, że w przypadku wielu 

zbudowanych studni może pojawić się problem z dostępnością do wody, ze względu na stan wód 

gruntowych.  

Głosowano w sprawie: 

opinia dotycząca projektu: uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów zabudowy zagrodowej  

i obszaru rolniczego, położonych w miejscowości Śnieciska, gmina Zaniemyśl. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marcin Brylewski, Filip Kalisz, Katarzyna  Konieczna, Kacper Łaniak, Michał  Maliński, Mateusz 

Manikowski, Michał Marciniak, Przemysław Nowak, Ewelina Sikorska, Ewelina Siudzińska, Piotr 

Walkowiak, Arleta Wizła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Szymczak-Kozak 

NIEOBECNI (2) 

Paweł  Jagodziński, Krzysztof Stróżyk 

  7) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części terenów położonych w obrębie geodezyjnym Zwola, w rejonie drogi 

powiatowej nr 3765P, gmina Zaniemyśl 
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Wnioskodawca: Wójt - Grzegorz Grala 

Referuje: Sekretarz Gminy - Mateusz Waligóra 

Opiniują: Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Budżetowo-Gospodarcza 

Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  

w Zaniemyślu, Komisja Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Zaniemyśl, Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miejskiej w Zaniemyślu 

Radny Rady Powiatu w Środzie Wlkp. Krzysztof Urbas zwrócił uwagę na generowanie 

niepotrzebnych kosztów, można wydać decyzję o warunkach zabudowy, a przed jej wydaniem 

sąsiedzi, właściciele tego terenu otrzymają informację, co się planuje, określenie rodzaju 

zabudowy itd. 

Sekretarz Gminy Mateusz Waligóra wyjaśnił, że mieszkańcy chcą wiedzieć co powstanie „za ich 

płotem”.  

Radny Marcin Brylewski zapytał, czy to właściciel gruntu wnioskował o miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego. 

Sekretarz Gminy Mateusz Waligóra poinformował, że inicjatorem jest Gmina Zaniemyśl. 

Radny Rady Powiatu w Środzie Wlkp. Krzysztof Urbas dodał, że jeżeli rzeczywiście Gmina 

Zaniemyśl jest inicjatorem to właściciel może później może mieć z tego tytułu roszczenia. 

Odwołał się do swoich doświadczeń, gdzie Gmina Zaniemyśl przygotowała miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego i skutkowało to wyrokiem sądu, gdzie Gmina musiała 

obowiązkowo wykupować grunty pod drogi.   

Sekretarz Gminy Mateusz Waligóra uzupełnił, że jeżeli będzie unasieniona na planie droga 

wewnętrzna to Gmina nie musi się zgodzić na jej przejęcie. 

Głosowano w sprawie: 

opinia dotycząca projektu: uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części terenów położonych w obrębie geodezyjnym 

Zwola, w rejonie drogi powiatowej nr 3765P, gmina Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
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Marcin Brylewski, Filip Kalisz, Katarzyna  Konieczna, Kacper Łaniak, Przemysław Nowak, Ewelina 

Sikorska, Katarzyna Szymczak-Kozak, Piotr Walkowiak, Arleta Wizła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Michał  Maliński, Mateusz Manikowski, Michał Marciniak, Ewelina Siudzińska 

NIEOBECNI (2) 

Paweł  Jagodziński, Krzysztof Stróżyk 

  8) zmieniająca uchwałę nr XXIV/149/2001 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 25 czerwca 2001 r. 

w sprawie uznania terenu za użytek ekologiczny 

Wnioskodawca: Wójt Gminy - Grzegorz Grala 

Referuje: Sekretarz Gminy - Mateusz Waligóra 

Opiniują: Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Budżetowo-Gospodarcza 

Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w 

Zaniemyślu, Komisja Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Zaniemyśl, Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Miejskiej w Zaniemyślu 

Nie zgłoszono uwag do treści projektu uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

opinia dotycząca projektu: uchwały zmieniająca uchwałę nr XXIV/149/2001 Rady Gminy 

Zaniemyśl z dnia 25 czerwca 2001 r. w sprawie uznania terenu za użytek ekologiczny 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marcin Brylewski, Filip Kalisz, Katarzyna  Konieczna, Kacper Łaniak, Mateusz Manikowski, Michał 

Marciniak, Przemysław Nowak, Ewelina Sikorska, Katarzyna Szymczak-Kozak, Piotr Walkowiak, 

Arleta Wizła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Michał  Maliński, Ewelina Siudzińska 

NIEOBECNI (2) 

Paweł  Jagodziński, Krzysztof Stróżyk 
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  9) zmieniająca uchwałę nr XXIV/148/2001 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 25 czerwca 2001 r. 

w sprawie uznania terenów za użytki ekologiczne 

Wnioskodawca: Wójt Gminy - Grzegorz Grala 

Referuje: Sekretarz Gminy - Mateusz Waligóra 

Opiniują: Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Budżetowo-Gospodarcza 

Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w 

Zaniemyślu, Komisja Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Zaniemyśl, Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Miejskiej w Zaniemyślu 

 Nie zgłoszono uwag do treści projektu uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

opinia dotycząca projektu: uchwały zmieniającej uchwałę nr XXIV/148/2001 Rady Gminy 

Zaniemyśl z dnia 25 czerwca 2001 r. w sprawie uznania terenów za użytki ekologiczne 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marcin Brylewski, Filip Kalisz, Katarzyna  Konieczna, Kacper Łaniak, Michał  Maliński, Michał 

Marciniak, Przemysław Nowak, Ewelina Sikorska, Ewelina Siudzińska, Katarzyna Szymczak-Kozak, 

Piotr Walkowiak, Arleta Wizła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mateusz Manikowski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł  Jagodziński, Krzysztof Stróżyk 

  10) w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę i odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Zaniemyśl 

Wnioskodawca: Wójt Gminy - Grzegorz Grala 

Referuje: Sekretarz Gminy - Mateusz Waligóra 

Opiniują: Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Budżetowo-Gospodarcza 

Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w 
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Zaniemyślu, Komisja Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Zaniemyśl, Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Miejskiej w Zaniemyślu 

 Nie zgłoszono uwag do treści projektu uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

opinia dotycząca projektu: uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 

i odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Brylewski, Filip Kalisz, Katarzyna  Konieczna, Kacper Łaniak, Michał  Maliński, Mateusz 

Manikowski, Michał Marciniak, Przemysław Nowak, Ewelina Sikorska, Ewelina Siudzińska, 

Katarzyna Szymczak-Kozak, Piotr Walkowiak, Arleta Wizła 

NIEOBECNI (2) 

Paweł  Jagodziński, Krzysztof Stróżyk 

  11) w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę i odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Zaniemyśl 

Wnioskodawca: Wójt Gminy - Grzegorz Grala 

Referuje: Sekretarz Gminy - Mateusz Waligóra 

Opiniują: Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Budżetowo-Gospodarcza 

Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w 

Zaniemyślu, Komisja Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Zaniemyśl, Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Miejskiej w Zaniemyślu 

Nie zgłoszono uwag do treści projektu uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

opinia dotycząca projektu: uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 

i odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Zaniemyśl 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Brylewski, Filip Kalisz, Katarzyna  Konieczna, Kacper Łaniak, Michał  Maliński, Mateusz 

Manikowski, Michał Marciniak, Przemysław Nowak, Ewelina Sikorska, Ewelina Siudzińska, 

Katarzyna Szymczak-Kozak, Piotr Walkowiak, Arleta Wizła 

NIEOBECNI (2) 

Paweł  Jagodziński, Krzysztof Stróżyk 

  12) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zaniemyśl 

Wnioskodawca: Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zaniemyśl - Marcin Brylewski 

Referuje: Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zaniemyśl - Marcin Brylewski 

Opiniują: Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Budżetowo-Gospodarcza 

Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  

w Zaniemyślu, Komisja Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Zaniemyśl, Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miejskiej w Zaniemyślu 

Głosowano w sprawie: 

opinia dotycząca projektu: uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Zaniemyśl. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Filip Kalisz, Katarzyna  Konieczna, Kacper Łaniak, Michał  Maliński, Mateusz Manikowski, Michał 

Marciniak, Przemysław Nowak, Ewelina Sikorska, Ewelina Siudzińska, Katarzyna Szymczak-Kozak, 

Piotr Walkowiak, Arleta Wizła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Brylewski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł  Jagodziński, Krzysztof Stróżyk 
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  13) w sprawie uchwalenia "Rocznego programu współpracy Gminy Zaniemyśl z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2025 rok" 

Wnioskodawca: Wójt - Grzegorz Grala 

Referuje: Kierownik Referatu Organizacyjnego - Barbara Madajczak 

Opiniują: Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Budżetowo-Gospodarcza 

Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  

w Zaniemyślu, Komisja Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Zaniemyśl, Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miejskiej w Zaniemyślu 

Wójt Grzegorz Grala zadeklarował, że w przyszłym roku projekt uchwały zostanie przygotowany 

wcześniej, w listopadzie, tak, żeby było więcej czasu. 

Radny Mateusz Manikowski zwrócił się z prośbą o uwzględnienie przyspieszenia terminów 

składania wniosków i wysłania e-maila do organizacji pozarządowych. 

Kierownik Referatu Organizacyjnego Barbara Madajczak zapewniła, że wszystko co będzie leżało 

w możliwości Gminy zostanie zrobione. 

Głosowano w sprawie: 

opinia dotycząca projektu: uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Zaniemyśl 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Brylewski, Filip Kalisz, Katarzyna  Konieczna, Kacper Łaniak, Michał  Maliński, Mateusz 

Manikowski, Michał Marciniak, Przemysław Nowak, Ewelina Sikorska, Ewelina Siudzińska, 

Katarzyna Szymczak-Kozak, Piotr Walkowiak, Arleta Wizła 

NIEOBECNI (2) 

Paweł  Jagodziński, Krzysztof Stróżyk 

  14) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

Wnioskodawca: Wójt - Grzegorz Grala 

Referuje: Referat Finansowy - Anna Skotarczak 

Opiniują: Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Budżetowo-Gospodarcza 

Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w 
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Zaniemyślu, Komisja Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Zaniemyśl, Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Miejskiej w Zaniemyślu 

Radny Michał Marciniak dopytał o wysokość proponowanych opłat w odniesieniu do podanych 

stawek maksymalnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Michał  Maliński pytał o wzrost procentowy stawki w odniesieniu 

do poprzedniego roku? 

Referat Finansowy Anna Skotarczak odpowiedziała, że był to wzrost o 15%. 

Przewodniczący Rady Gminy Michał  Maliński Radny oparł się o dane GUS. Gdzie wskaźnik roczny 

wyniósł 11,3% więc w ubiegłym roku te podatki zostały podniesione „na górkę”. Stwierdził, że 

jeżeli prognozowana inflacja wyniesie 5% to już mamy tę zwyżkę zawartą w poprzednim progu 

podwyżki.  

Skarbnik Agnieszka Schefller wskazała, że wysokość podatków nie jest ściśle powiązana ze 

wskaźnikiem inflacji. 

Radny Rady Powiatu Średzkiego Krzysztof Urbas zawsze uważał, że Gmina Zaniemyśl nie powinna 

dołować mieszkańców podatkami bo nie jest bogatą gminą. Wspominał, że któregoś roku 

zaproponował przyjęcie podatków od środków transportowych na najniższym, możliwym 

poziomie. Po roku okazało się, że do Gminy wpłynęło kilka tysięcy złotych więcej niż kiedy 

obowiązywały wyższe stawki. Nikt nie dyktuje o ile trzeba ponieść stawki, to Rada o tym 

decyduje.  

Wójt Grzegorz Grala przypomniał, że Gmina potrzebuje tych pieniędzy. 

Głosowano w sprawie: 

opinia dotycząca projektu: w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Marcin Brylewski, Filip Kalisz, Katarzyna  Konieczna, Przemysław Nowak, Ewelina Sikorska, 

Katarzyna Szymczak-Kozak, Piotr Walkowiak 

PRZECIW (3) 

Mateusz Manikowski, Michał Marciniak, Ewelina Siudzińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
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Paweł  Jagodziński, Kacper Łaniak, Michał  Maliński, Arleta Wizła 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Stróżyk 

  15) w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Wnioskodawca: Wójt - Grzegorz Grala 

Referuje: Referat Finansowy - Renata Wolska-Sadyś 

Opiniują: Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Budżetowo-Gospodarcza 

Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  

w Zaniemyślu, Komisja Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Zaniemyśl, Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miejskiej w Zaniemyślu 

Przewodniczący Rady Gminy Michał Maliński podkreślił, że podwyżka tego podatku jest o 5% 

wyższa niż wskaźnika z Ministerstwa Finansów.  

Radna Ewelina Siudzińska zapytała o zaległości w płatnościach podatku i próby ich ściągalności. 

Skarbnik Agnieszka Scheffler doprecyzowała, że są to około 844.000 zł 

Radny Marcin Brylewski zapytał o całkowity wpływ do budżetu z tego tytułu? 

Skarbnik Agnieszka Scheffler odpowiedziała, że jest to przypis w wysokości 4 963 000 zł.   

 

Głosowano w sprawie: 

opinia dotycząca projektu: w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Marcin Brylewski, Filip Kalisz, Katarzyna  Konieczna, Przemysław Nowak, Ewelina Sikorska, 

Ewelina Siudzińska, Piotr Walkowiak 

PRZECIW (2) 

Michał  Maliński, Katarzyna Szymczak-Kozak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Paweł  Jagodziński, Kacper Łaniak, Mateusz Manikowski, Michał Marciniak, Arleta Wizła 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Stróżyk 
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  16) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na obszarze 

gminy Zaniemyśl na 2025 r. 

Wnioskodawca: Wójt - Grzegorz Grala 

Referuje: Referat Finansowy - Renata Wolska-Sadyś 

Opiniują: Wspólne Posiedzenie Komisji Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Rewizyjna Rady 

Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Budżetowo-Gospodarcza Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Oświaty i Kultury Rady 

Miejskiej w Zaniemyśl, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Zaniemyślu 

Przewodniczący Rady Gminy Michał  Maliński wyjaśnił, że przyjmując ten projekt uchwały 

podwyższy się podatek. 

Radny Marcin Brylewski wypowiedział się, jak producent zbóż, który na dzień posiedzenia  

urealnił rynkową cenę skupu żyta na 600 złotych za tonę. 

Głosowano w sprawie: 

opinia dotycząca projektu: w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku 

rolnego na obszarze gminy Zaniemyśl na 2025 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Filip Kalisz, Katarzyna  Konieczna, Arleta Wizła 

PRZECIW (4) 

Marcin Brylewski, Kacper Łaniak, Michał  Maliński, Ewelina Siudzińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Paweł  Jagodziński, Mateusz Manikowski, Michał Marciniak, Przemysław Nowak, Ewelina 

Sikorska, Katarzyna Szymczak-Kozak, Piotr Walkowiak 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Stróżyk 

  17) w sprawie uchwały budżetowej Gminy Zaniemyśl na 2024 r. 

Wnioskodawca: Wójt Gminy - Grzegorz Grala 

Referuje: Skarbnik Gminy - Agnieszka Scheffler 
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Opiniują: Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Budżetowo-Gospodarcza 

Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w 

Zaniemyślu, Komisja Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Zaniemyśl, Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Miejskiej w Zaniemyślu 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Katarzyna Szymczak-Kozak podkreśliła, żeby takie 

budżetowe zmiany były omawiane na początku posiedzeń, kiedy Radni nie są jeszcze zmęczeni. 

Radny Kacper Łaniak dopytywał o szczegóły zapisu budżetu na 2025 rok w zakresie Wyspy 

Edwarda. 

Radny Paweł  Jagodziński zgodził się z koniecznością inwestycji w dostępność do Wyspy Edwarda. 

Radny Marcin Brylewski zapytał o przygotowania do przetargu na dzierżawę Wyspy. 

Wójt Grzegorz Grala stwierdził, że kwestia ta jest nierozstrzygnięta w związku z problemami z 

dostępnością Wyspy. Należy brać pod uwagę wariant, że w 2025 roku Wyspa Edwarda może nie 

zostać wydzierżawiona. 

Radna Ewelina Siudzińska dodała, że do warunków wynajmu Wyspy warto rozważyć zapis o 

doświadczeniu potencjalnego dzierżawcy. Wójt w całości się z tym zgodził.  

Głosowano w sprawie: 

opinia dotycząca projektu: uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Zaniemyśl 

2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Brylewski, Paweł  Jagodziński, Filip Kalisz, Katarzyna  Konieczna, Kacper Łaniak, Michał  

Maliński, Mateusz Manikowski, Michał Marciniak, Przemysław Nowak, Ewelina Sikorska, Ewelina 

Siudzińska, Katarzyna Szymczak-Kozak, Piotr Walkowiak, Arleta Wizła 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Stróżyk 

  18) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl. 

Wnioskodawca: Wójt Gminy - Grzegorz Grala 

Referuje: Skarbnik Gminy - Agnieszka Scheffler 

Opiniują: Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Budżetowo-Gospodarcza 

Rady Miejskiej w Zaniemyślu, Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w 
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Zaniemyślu, Komisja Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Zaniemyśl, Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Miejskiej w Zaniemyślu 

 Nie zgłoszono uwag do treści projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

opinia dotycząca projektu: uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Brylewski, Paweł  Jagodziński, Filip Kalisz, Katarzyna  Konieczna, Kacper Łaniak, Michał  

Maliński, Mateusz Manikowski, Michał Marciniak, Przemysław Nowak, Ewelina Sikorska, Ewelina 

Siudzińska, Katarzyna Szymczak-Kozak, Piotr Walkowiak, Arleta Wizła 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Stróżyk 

 3. Sprawy bieżące. 

Radna Ewelina Sikorska zapytała o informację zwrotną w sprawie, której zwróciła się do Urzędu 

Gminy Zaniemyśl. 

Rany Przemysław Nowak dopytywał z kolei o sprawę oznakowania prywatnej drogi. 

Radny Piotr Walkowiak poruszył kwestie bezpieczeństwa bawiących się dzieci w kontekście 

pojawiających się informacji o zagradzaniu ścieżek rozciągniętym drutem. 

Wójt Grzegorz Grala wyjaśnił, że w pierwszym przypadku była to linka rozciągnięta  

z przeznaczeniem do suszenia prania, w kwestii drugiego zgłoszenia to jest to teren prywatny  

i tylko można porozmawiać z jego właścicielem. 

Radny Paweł  Jagodziński jako przedstawiciel Koła Wędkarskiego zgłosił, że w pomieszczeniach,  

w którym działa Koło została zalana kuchnia. 

Radna Katarzyna  Konieczna zapytała o szczegóły projektu prowadzonej budowy kanalizacji.  

Radny Przemysław Nowak uszczegółowił informacje, o które pytała Radna Katarzyna Konieczna. 

 

4. Wolne głosy i wnioski.  

 

5. Zamknięcie posiedzenia. 
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Przygotował: Justyna Teichman 


